

PROGRAM INOVASI DAN INTEGRITI JANM 2018

Pertandingan Mencipta Tema Inovasi

Pertandingan ini telah diadakan bermula pada 24 April hingga 11 Mei 2018. Tema "Pertingkatkan Inovasi Terokai Transformasi Kuasai Globalisasi" telah dipilih oleh pihak juri untuk memenangi pertandingan ini. Senarai pemenang pertandingan adalah seperti berikut:

Jadual 1 : Senarai Pemenang Pertandingan Mencipta Tema Inovasi

Kedudukan	Nama Pemenang	Bahagian/JANM Negeri/Cawangan
Pertama	Puan Noorakmar binti Hussin	PPPA
Kedua	Puan Rohsani binti Othman	JANM Cawangan Sandakan
Ketiga	Puan Noraminahwati binti Ithnin	BPOPP

Pertandingan Idea Inovasi

Pertandingan Idea Inovasi diadakan bertujuan untuk memupuk budaya inovasi dan kreativiti di kalangan warga JANM yang boleh diketengahkan untuk kebaikan organisasi. Sebanyak 44 penyertaan telah diterima oleh urus setia pertandingan. Tempoh pertandingan bermula dari 3 Mei hingga 31 Mei 2018. Tiga (3) pemenang yang telah dipilih oleh juri adalah seperti berikut:

Jadual 2 : Senarai Pemenang Pertandingan Idea Inovasi

Kedudukan	Nama Pemenang	Bahagian/JANM Negeri/Cawangan	Idea Inovasi
Pertama	Encik Chong Chun Yan	JANM Cawangan Sibul	Sistem Doktor Akaun
Kedua	Encik Ahmad Badri bin Abu Bakar	JANM Perak	Sistem i-GFMAS Care Centre (Pemfailan)
Ketiga	Encik Muhammad Safwan bin Abdul Rahman	JANM Cawangan Miri	My Transfer App

Pertandingan Menulis Artikel Inovasi Dan Integriti



Pertandingan ini diadakan bertujuan untuk mencungkil dan mengasah bakat menulis di kalangan warga JANM. Pertandingan ini telah bermula pada 14 Mei hingga 13 Julai 2018. Senarai pemenang adalah seperti berikut:

Jadual 3 : Senarai Pemenang Pertandingan Menulis Artikel Inovasi Dan Integriti

Kedudukan	Nama Pemenang	Bahagian/JANM Negeri/Cawangan	Artikel
Pertama	Puan Nor Shafawati binti Jamal	JANM Negeri Perak	Inovasi Pencetus Perubahan Zaman
Kedua	Puan Noraida binti Alias	BKP	e-Pembayaran : Inovasi Perkhidmatan Pembayaran Dalam Talian, Menyokong Usaha ke Arah Kerajaan Elektronik
Ketiga	YM. Tengku Mohd Azlan bin Tengku Dalam	JANM Negeri Pahang	Sistem Pengurusan Stor dan Pelupusan Dokumen serta Peralatan Kerajaan

Artikel-artikel pemenang telah dikongsikan di dalam Portal *Knowledge Management* JANM.

Pertandingan Poster Inovasi

Pertandingan ini bertujuan untuk mencungkil kreativiti warga JANM. Pertandingan ini telah bermula dari 25 Jun hingga 27 Julai 2018. Poster pemenang tempat pertama telah dijadikan *backdrop* dan *bunting* sempena Sambutan Hari Inovasi dan Integriti JANM Tahun 2018. Terdapat dua (2) pemenang dipilih daripada 11 penyertaan.

Jadual 4 : Senarai Pemenang Pertandingan Poster Inovasi

Kedudukan	Nama Pemenang	Bahagian/JANM Negeri/Cawangan
Pertama	Encik Muhamad Zamzuri bin Musa	JANM Negeri Kedah
Kedua	Encik Syed Adib Izhah bin Wan Salim	JANM Cawangan Miri



Pemenang Pertama



Pemenang Kedua

Pertandingan Inovasi Dari Bahan Buangan

Pertandingan Inovasi JANM 2018
BAHAN BUANGAN

Sempena SAMBUTAN Hari Inovasi & Integriti JANM 2018

Hadiah Wang Tunai Menanti Peserta
Johan: **RM1,000**
Naib Johan: **RM750**
Ketiga: **RM500**

Serlahkan Kreativiti Anda!!

Anjukan Bishajalan Pengurusan Audit Dalam

Syarat-Syarat Pertandingan

1. Pertandingan adalah terbuka kepada semua warga JANM dan projeknya adalah dalam bentuk kumpulan yang terdiri daripada 2 hingga 5 orang.
2. Individu yang diantik sebagai juara pertandingan tidak dibenarkan mengertai pertandingan ini.
3. Hasil ciptaan perlu dibina dengan menggunakan barangan buangan.
4. Hasil ciptaan adalah bebas.
5. Kos projek adalah tanggungan kumpulan/kahagan masing-masing.
6. Keputusan panel juri adalah HUKUTAMAD.
7. Sisa hantaran pengertan sebelum atau pada 7 SEPTEMBER 2018.
8. Sebarang pertanyaan mengenai pertandingan ini, sila hubungi: **ditalan 03-8886 7554 (En. Saly Exm/03-8886 7557 (En. Kamciaxrut))** atau melalui e-mel: **salgym@janm.gov.my/kamciaxrut.sidek@janm.gov.my**

Pertandingan ini diadakan bermula pada 28 Jun hingga 27 Julai 2018. Peserta perlu mengambil bahagian secara berkumpulan bagi mencipta barang-barang berbentuk seperti perabot atau binaan kreatif yang umum dengan menggunakan barangan terpakai. Senarai pemenang pertandingan adalah seperti berikut:

Jadual 5 : Senarai Pemenang Pertandingan Inovasi Dari Bahan Buangan

Kedudukan	Nama Kumpulan	Nama Projek
Pertama	Kumpulan ECO-5 (Pejabat Timbalan Akauntan Negara)	Projek <i>Zero Waste For Better Life</i>
Kedua	Kumpulan ZZES (BA MOF)	Bekas Serbaguna
Ketiga	Kumpulan Y-NOTS (BPOPA)	<i>Multi purpose chair and side table</i>

Ceramah Inovasi

JANM telah menganjurkan satu ceramah inovasi bertajuk “Inovasi Keperibadian Kendiri” yang telah disampaikan oleh YBhg. Dato’ Fazley bin Yaakob pada 17 Ogos 2018 bertempat di Dewan Serbaguna, JANM dan telah dihadiri oleh seramai 200 warga JANM.

JABATAN AKAUNTAN NEGARA
BAHAGIAN KHIDMAT PERUNDING

INOVASI KEPERIBADIAN KENDIRI

LATEST NEWS

SINGER
Masterchef Selebriti Malaysia
Champion
Motivational Speaker
TV Personality
Writer

SEKUTUP: PENDAFTARAN PESERTA
PAGI 8.15 PAGI - 1. Kertibaaan VIP
2. Kertibaaan Penceramah
9.30 PAGI - BACAAN FOKA
9.45 PAGI - Ucapan Aluan Pengarah Bahagian Khidmat Perunding Penadang Majlis

9.50-12.00: Sesi Ceramah INOVASI (Tengahari)
12:00: Penyampaian Cenderahati (Tengahari)

Sesi Ceramah INOVASI
Dewan Serbaguna Negara Malaysia
Bilik INOVASI KEPERIBADIAN KENDIRI
Pembukaan Cenderahati:
Berkas Bersejarah
PERUTUP MAJLIS

FAZLEY YAAKOB
CHEF CELEBRITY PROFILE | MARCH 2018

Pertandingan Keceriaan Tangga Mengikut Bahagian



Pertandingan menambah baik dan menceriakan ruangan tangga telah diadakan pada 20 Ogos hingga 6 September 2018. Tema pertandingan ini adalah “Ceria & Berinformasi”, bertempat di tangga JANM mengikut Bahagian. Senarai pemenang adalah seperti berikut:

Jadual 6 : Senarai Pemenang Pertandingan Keceriaan Tangga Mengikut Bahagian

Kedudukan	Bahagian
Pertama	BKP
Kedua	BPOPP
Ketiga	BPAD

Lawatan Inovasi

Program lawatan inovasi merupakan salah satu program inovasi tahunan JANM. Lawatan siri pertama telah diadakan pada 6 September 2018 ke Air Asia Berhad dan lawatan siri kedua ke Petronas Dagangan Berhad pada 13 September 2018.

Lawatan ini bertujuan untuk mendapatkan idea-idea berkaitan program inovasi di samping mempelajari pendekatan yang diguna pakai oleh Air Asia dan Petronas.



Lawatan Inovasi Ke Air Asia Berhad



Lawatan Inovasi Ke Petronas Dagangan Berhad

Ceramah Motivasi

Ceramah motivasi bertajuk “Berintegriti Lalu Ke Syurga” telah diadakan pada 13 September 2018 bertempat di Dewan Serbaguna, JANM. Ceramah ini telah disampaikan oleh YBhg. Prof. Dr. Muhd Kamil Ibrahim, pensyarah dari Universiti Kuala Lumpur (UniKL).



Ceramah Motivasi Disampaikan Oleh
YBhg. Prof. Dr. Muhd Kamil Ibrahim



Penyampaian Cenderamata Oleh
Encik Sadikin Bin Aton, Pengarah BWTD

Pertandingan *Treasure Hunt* Inovasi JANM



Peserta Pertandingan *Treasure Hunt* Inovasi 2018



Sesi Senamrobik

Pertandingan *Treasure Hunt* Inovasi telah diadakan pada 21 September 2018 bertempat di Dewan Serbaguna dan sekitar bangunan JANM. Sesi senamrobik juga diadakan sebelum aktiviti *Treasure Hunt* Inovasi dimulakan. Senarai pemenang adalah seperti berikut:

Jadual 7 : Senarai Pemenang Pertandingan *Treasure Hunt* Inovasi JANM

Kedudukan	Nama Kumpulan	Bahagian/Negeri/Cawangan
Pertama	Redah Je	BKP
Kedua	Vogiedevass	BPOPP
Ketiga	The 80's	BPAD

Kursus/Bengkel Kumpulan Inovatif Dan Kreatif (KIK)

Tiga (3) siri Kursus Horizon Baharu KIK telah diadakan pada 25 hingga 26 September 2018 (Siri 1), 3 hingga 4 Oktober 2018 (Siri 2) dan 17 hingga 18 Oktober 2018 (Siri 3). Kursus KIK

telah diadakan di Institut Perakaunan Negara (IPN), Sabak Bernam dan IPN CPD, Cyberjaya. Kursus ini telah dihadiri oleh 92 orang pegawai yang terdiri daripada pegawai dari Bahagian, JANM Negeri dan Cawangan.

Sambutan Hari Inovasi Dan Integriti JANM Tahun 2018

Sambutan Hari Inovasi dan Integriti JANM dilaksanakan setiap tahun dengan disokong oleh penganjuran program/aktiviti inovasi dan integriti yang disertai oleh warga JANM. Tema sambutan pada tahun ini adalah “Pertingkat Inovasi Terokai Transformasi Kuasai Globalisasi”.

Sambutan Hari Inovasi dan Integriti JANM 2018 telah disempurnakan oleh YBhg. Datuk Saat bin Esa, Akauntan Negara Malaysia pada 25 Oktober 2018. YBhg. Datuk juga berbesar hati melancarkan Sistem Penguatkuasaan Wang Tak Dituntut (SPWTD) dan menyampaikan hadiah kepada para pemenang pertandingan yang diadakan sempena Sambutan Hari Inovasi dan Integriti JANM 2018.



Majlis Perasmian Oleh YBhg. Datuk Saat Bin Esa, Akauntan Negara Malaysia



Bacaan Ikrar Integriti Oleh Encik Sadikin Bin Aton, Pengarah BWTD